
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 241
Er det korrekt, at Fødevarestyrelsen gennemfører kanelkontrol hos 300 bage-
rier, når der i november 2014 var enighed om, at den høje grænse for kumarin
kan benyttes og finder ministeren det vigtigt, at der prioriteres tid på denne ty-
pe kontroller? Samtidigt bedes ministeren oplyse, hvor mange ressourcer der
anvendes, og hvad det koster.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Kjer
Hansen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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